
 Protokół nr 34/ 2017 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 20 kwietnia 2017 r. w godz. 16:00 – 17:00   w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Józef Wiesław Murawko    – przewodniczący Komisji, 

2. Wojciech Malesiński      – wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Zbigniew Roman De-Mezer  

4. Grzegorz Gorlo 

5. Zdzisław Koncewicz 

6. Karol Korneluk 

7. Anna Ruszewska 

8. Andrzej Turowski                                                                                                                                                                  

 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                               
1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk 

  2. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta                                                                                              

3. Agnieszka Szyszko – Pełnomocnik ds. współpracy z organ. pozarządowymi 

 4. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

  5. Zygmunt Szutkiewicz  – Naczelnik Wydz. Inwestycji 

  6. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydz. Architektury i Gospodarki Przestrzennej 

7. Justyna Wołągiewicz – Kierownik Referatu Urbanistyki 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Józef Wiesław Murawko, który powitał zebranych                          

i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  

Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 33/2017 posiedzenia Komisji Finansowo Budżetowej odbytego                         

w dniu 23 marca 2017 r. 

2. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących  projektu uchwały Rady Miejskiej                 

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu  Obywatelskiego jako części budżetu miasta 

na 2018 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu  Obywatelskiego jako 

części budżetu miasta na 2018 rok.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze 

przetargu nieruchomości przeznaczonej na cel publiczny. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części rejonu ulicy Sportowej w Suwałkach. 

6. Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta   na  2017 rok.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2017 –2035.  

8. Wolne wnioski. 

 

 



Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 33/2017 posiedzenia Komisji Finansowo Budżetowej odbytego                         

w dniu 23 marca 2017 r. 

 Przewodniczący Józef W. Murawko zapytał o uwagi i wnioski do protokołu                      

nr 33/2017 z posiedzenia Komisji. Do protokołu uwagi zgłosili: radni Z. R. De-Mezer,                         

K. Korneluk i Z. Koncewicz, wobec czego protokół  nie został przyjęty. Radny K. Korneluk 

zaproponował aby poprawić protokół i wszystkie w nim uchybienia, żeby głosowanie protokołu 

nastąpiło na następnym posiedzeniu komisji. 

 

Członkowie Komisji przystąpili do głosowania  

za   głosowało    – 6 radnych  

przeciw    – 1 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

 

Ad pkt. 2 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących  projektu uchwały Rady Miejskiej                 

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu  Obywatelskiego jako części budżetu miasta 

na 2018 rok. 

Informacja  stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Tytułem  wstępu  Prezydent Cz. Renkiewicz  przedstawił wyniki konsultacji  społecznych, 

które zostały przeprowadzone wśród organizacji pozarządowych oraz innych podmiotów 

prowadzących  działalność pożytku publicznego na terenie Miasta Suwałki oraz z Suwalską 

Radą Działalności Pożytku Publicznego. Omówił propozycje do  projektu Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego, przedstawił uwagi  i zgłoszone w trakcie konsultacji zmiany.    

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec powyższego Informacja                       

z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej                                              

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu  Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 

2018 rok, została przyjęta. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu  Obywatelskiego jako 

części budżetu miasta na 2018 rok.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił zasady oraz zwiększenie kwoty na Suwalski 

Budżet Obywatelski jako części budżetu miasta na 2018 r. Wprowadzono obok projektów 

inwestycyjnych możliwość realizacji projektów kulturalnych lub społecznych dotyczących 

zadań znajdujących się w zakresie  zadań własnych Gminy Miasta Suwałki. Przedstawił kwoty, 

które  zostały zwiększone oraz odpowiednio podzielone na realizację projektów w ramach 

Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego. Przedstawił problem dotyczący realizacji bieżącego 

budżetu, jest to projekt psiego parku przy ul. Putry. Pojawiły się głosy aby w tym miejscu nie 

był usytuowany psi park, w związku z tym zostanie on przeniesiony i zrealizowany około                           

50 metrów dalej. Omówił projekt inwestycyjny dotyczący budowy ul. Klonowej na odcinku od 



ronda z ul. Różaną do Zespołu Szkół nr 9. Została opracowana koncepcja i projekt miał być 

realizowany w systemie projektuj i buduj. Projekt został rozpisany na realizację w ciągu 2 lat. 

Radny K. Korneluk zapytał czy przedłużenie terminu do 2 lat nie wpłynie negatywnie na 

zapisy tej uchwały? Z. Szutkiewicz Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedział, iż prace 

inwestycyjne podzielone są  na dwie części tak jak obejmował wniosek i jest to pierwszy etap          

w tym roku  a dodatkowe prace zostaną przeniesione na przyszły rok. 

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 

na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu  

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2018 rok.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze 

przetargu nieruchomości przeznaczonej na cel publiczny. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

 Cz. Renkiewicz Prezydent Miasta  przedstawił projekt uchwały dotyczący zwolnienia                  

z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości niezabudowanej, przeznaczonej pod 

budowę stacji transformatorowej na potrzeby nowego osiedla domów jednorodzinnych przy                           

ul. Staniszewskiego. Nieruchomość sprzedaje się z przeznaczeniem na realizację celu 

publicznego tj. budowa i utrzymywanie urządzeń służących do przesyłania energii elektrycznej.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za pozytywną opinią głosowało  – 8 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zwolnienia                             

z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości przeznaczonej na cel publiczny.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części rejonu ulicy Sportowej w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił i omówił plan zagospodarowania przestrzennego 

rejonu ul. Sportowej.  Celem regulacji prawnych zawartych w ustaleniach planu jest 

dostosowanie układu komunikacyjnego do aktualnych potrzeb. Ustalenie i określenie zasad 

oraz przeznaczenia terenów i ich zagospodarowania, określenie zasad budowy oraz określenie 

zadań publicznych wynikających z potrzeb kształtowania przestrzeni publicznych, w tym 



terenów komunikacji publicznej, wyposażenia w infrastrukturę społeczną i techniczną. Budowa 

ww. ulicy nastąpi wspólnie z Developerem Rutkowskim, który będzie partycypował w 30 % 

budowę drogi i wykup gruntów.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za pozytywną opinią głosowało  – 8 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego północnej części rejonu ulicy Sportowej                          

w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

  

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta   na  2017 rok.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

 W. Stelmach skarbnik miasta przedstawił wydatki na placówki oświatowe w związku                      

z reformą oświatową, są to zakupy wyposażenia, zakupy sprzętu, pomocy naukowych. Wydatki 

na odprawy emerytalne i podwyżki wynagrodzeń. Wydatki na program aktywizacji zawodowej 

w Zarządzie Dróg i Zieleni. Kolejne wydatki  dla Muzeum Okręgowego w Suwałkach na zakup 

eksponatów i dzieł sztuki - obrazy.  Dochody z odszkodowania  Skarbu Państwa na budowę 

obwodnicy Miasta Suwałki. W. Stelmach wniósł autopoprawkę, jest to kwota z rezerwy ogólnej 

na ufundowanie sztandaru dla Podlaskiej Brygady Obrony Terytorialnej.  

 Radny A. Turowski zapytał jakie były wpływy w I kwartale br.? Skarbnik W. Stelmach 

odpowiedział, iż po przeanalizowaniu wpływów podatkowych tj. podatku od nieruchomości  

kwota wzrosła.    

 Radny K. Korneluk  wniósł uwagę techniczną w uzasadnieniu jest Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej a powinno być  Miejski  Ośrodek Pomocy Rodzinie. W. Stelmach błąd 

zostanie poprawiony.         

 Radny Z. R. De-Mezer czy jest to prawda, że nie otrzymamy subwencji oświatowej, która 

była obiecana przez Panią Minister na doposażenie szkół.  Skarbnik W. Stelmach  potwierdził, 

iż dostaliśmy mniej subwencji oświatowej niż w roku ubiegłym.  

 

 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za pozytywną opinią głosowało  – 8 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie 

miasta   na  2017 rok.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

 



Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2017 – 2035.  

Projekt wieloletniej prognozy  stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił zmiany, które wynikają ze zmian w budżecie miasta 

na 2017 rok, oraz w wykazie przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej, które 

polegają na wprowadzeniu na lata 2017-2018 przedsięwzięcia pn. Modernizacja ul. Klonowej.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za pozytywną opinią głosowało  – 8 radnych  (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej Miasta Suwałki na lata 2017-2035.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt.  8                                                                                                                                  

Wolne wnioski.   

Radny K. Korneluk  zapytał czy zostanie  wytypowana jedna osoba spośród Komisji 

Finansowo – Budżetowej do pracy w komisji w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, 

znajdujących się na terenie Miasta Suwałki przy Prezydencie Miasta Suwałk? 

 

Pismo Prezydenta Miasta Suwałk  stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Radny Z. R. De-Mezer zaproponował  kandydaturę radnego K. Korneluka  do pracy 

ww. komisji.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za pozytywną kandydaturą głosowało  – 8 radnych  (jednogłośnie) 

przeciw     – 0 

wstrzymało się od głosu   – 0 

 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.     

 

 

    Przewodniczący 

Komisji Finansowo – Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Józef  Wiesław Murawko    
        

         Protokół sporządziła:       

 

            Elżbieta Polańska 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

 Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


